
DRM.0012.2.14.2018 

Protokół  Nr 3/18 
(kadencja 2018-2023) 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Planowania 
w dniu 17 grudnia 2018 r., 

które odbyło się  w Urzędzie Miasta Piotrkowa Trybunalskiego, 
Pasaż  Rudowskiego 10, w godz. 1415  — 1515  

Radni obecni na posiedzeniu: 
Czechowska Krystyna -Przewodnicząca Komisji 
Czajka Rafał  
Czubała Urszula (s) 
Dajcz Sławomir (s) 
Gaj da Piotr (s) 
Madej Halina 
Stachaczyk Sergiusz 
Staszek Mariusz 
Tera Monika 
Janik Łukasz 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: 
Andrzej Kacperek — Wiceprezydent Miasta 
Adam Karzewnik - Wiceprezydent Miasta 
Wiesława Łuczak — Skarbnik Miasta 
Marta Walak — dyrektor Muzeum w Piotrkowie Trybunalskim 
Elżbieta Łągwa-Szelągowska — dyrektor MOK 
Beata Rakoczy - kierownik Referatu Budżetu i Analiz Finansowych 
Ilona Patyk — kierownik Referatu Kultury i Promocji Miasta 
Katarzyna Pawełczyk — BOMiN0 

I. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
Obradom przewodniczyła pani Krystyna Czechowska Przewodnicząca Komisji 

Budżetu, Finansów i Planowania. 
Przewodnicząca obrad stwierdziła, że w chwili rozpoczęcia posiedzenia na 

sali jest obecnych 7 członków Komisji, co stanowi quorum i obrady są  
prawomocne. 

II. Proponowany porządek dzienny posiedzenia. 

1) Sprawozdanie z realizacji uchwał  podjętych przez Radę  Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego w okresie od 24 stycznia 2018 roku do 27 czerwca 2018 roku -stan na 
dzień  30 września 2018 roku (wersja elektroniczna); 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Piotrkowa Trybunalskiego; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 
stanowiących własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski w prawo własności tych 
gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonej 
w Piotrkowie Trybunalskim przy M. 800-lecia Miasta Piotrkowie Trybunalskim, 
stanowiącej własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski na nieruchomość  położoną  
w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Wojska Polskiego 182a stanowiącą  własność  
osób fizycznych; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr Uli/657/18 Rady 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie 
określenia zadań  i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych na 2018 rok; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego na 2019 rok; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Miasta Piotrkowa Trybunalskiego na 2019 rok; 

11)Ustalenie planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i Planowania na I półrocze 
2019 r.; 
Rozpatrzenie korespondencji; 
Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała następujące zmiany do porządku obrad: 
W punkcie 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawką  Prezydenta Miasta z 
dnia 17.12.2018 r.; 
W punkcie 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok 
wraz z autopoprawką  Prezydenta Miasta z dnia 17.12.2018 r.; 
Punkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Piotrkowa 
Trybunalskiego ze Związku Powiatów Polskich; Punkt 5. Zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej. 

W wyniku głosowania (6-0-1) Komisji przyjęła porządek w zaproponowanej wersji: 
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Sprawozdanie z realizacji uchwał  podjętych przez Radę  Miasta Piotrkowa Trybunalskiego 
w okresie od 24 stycznia 2018 roku do 27 czerwca 2018 roku -stan na dzień  30 września 
2018 roku (wersja elektroniczna); 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawką  Prezydenta Miasta z dnia 
17.12.2018 r.; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok wraz z 
autopoprawką  Prezydenta Miasta z dnia 17.12.2018 r.; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Piotrkowa Trybunalskiego 
ze Związku Powiatów Polskich; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty 
targowej; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 
stanowiących własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski w prawo własności tych 
gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonej 
w Piotrkowie Trybunalskim przy Al. 800-lecia Miasta Piotrkowie Trybunalskim, 
stanowiącej własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski na nieruchomość  położoną  w 
Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Wojska Polskiego 182a stanowiącą  własność  osób 
fizycznych; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodku wsparcia; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr Uli/657/18 Rady Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie 
określenia zadań  i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych na 2018 rok; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Piotrkowa Trybunalskiego na 
2019 rok; 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Miasta Piotrkowa Trybunalskiego na 2019 rok; 
Ustalenie planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i Planowania na I półrocze 2019 r.; 
Rozpatrzenie korespondencji; 
Sprawy różne. 
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Punkt 1 

Sprawozdanie z realizacji uchwał  podjętych przez Radę  Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego w okresie od 24 stycznia 2018 roku do 27 czerwca 2018 roku - stan na 
dzień  30 września 2018 roku. 
Komisja przyjęła Sprawozdanie bez uwag. 

Punkt 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawką  Prezydenta Miasta z dnia 
17.12.2018 r. 

Pani Wiesława Łuczak Skarbnik Miasta: Zmiana, którą  Państwu zaproponowaliśmy wynika 
z decyzji, którą  otrzymaliśmy w piątek dotyczącej zwiększenia miastu, realizującemu zadania 
powiatu, subwencji uzupełniającej, jest to kwota 28 598,00 zł. Zaproponowaliśmy żeby 
zmniejszyć  dochody z tytułu udziału w podatku od osób fizycznych. W wyniku tych zmian, 
nastąpiło zmniejszenie dochodów miasta o 621.706,65 pozostaje bez zmian i zmniejszenie 
wydatków o 4.260.067,65 zł. Nadwyżka operacyjna wzrosła nam o 2.137.980,79 zł  a deficyt 
zmalał o 3.638,.361 tys. Wymagania wynikające z art.240a — 243 są  spełnione w każdym roku 
WPF. 
Pani Krystyna Czechowska zapytała, czy radni mają  pytania do projektu uchwały. Następnie, 
z uwagi na brak pytań, przeprowadziła głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawką  
Prezydenta Miasta z dnia 17.12.2018 r. 
Opinia Nr 10/3/18 

Punkt 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok wraz z 
autopoprawką  Prezydenta Miasta z dnia 17.12.2018 r. 
Pani Wiesława Łuczak Skarbnik Miasta: Zmiana budżetu jest pochodną  zmiany WPF. 
W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu miasta na 2018 rok wraz z autopoprawką  Prezydenta Miasta z dnia 17.12.2018 r. 
Opinia Nr 11/3/18 

Punkt 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Piotrkowa Trybunalskiego ze 
Związku Powiatów Polskich. 

Pan Bogdan Munik, Sekretarz Miasta: Piotrkowa Trybunalski należy do 2 organizacji 
Związku Miast Polskich i Związku Powiatów Polskich od 199 8 r. Dokonaliśmy analizy 
przynależności innych miast typu Piotrków do Związku Powiatów Polskich i okazało się, że 
do ZPP przynależą  powiaty ziemskie. Stąd też  wobec wzrostu slcładki członkowskiej i luźnych 
kontaktów z tym związkiem, chcielibyśmy zaproponować  Państwu wyjście z tej struktury. 
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W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie wystąpienia 
Piotrkowa Trybunalskiego ze Związku Powiatów Polskich. 
Opinia Nr 12/3/18 

Punkt 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Pani Agata Wypych, ZDiUM: W chwili obecnej na inkasenta opłaty targowej wyznaczone są  
dwa podmioty jest to ZDiUM i w soboty na giełdzie samochodowej i na targowisku przy ul. 
Dmowskiego - Spółka Ptak Home. Do Urzędu Miasta wpłynęło pismo, że Spółka ta uległa 
przekształceniu, z tego względu należało dokonać  poprawki w uchwale polegającej tylko na 
tym, że następuje zmiana dotychczasowej nazwy na nazwę  „AP PROPERTY Spółka Akcyjna 
z siedzibą  w Rzgowie". 

W wyniku głosowania, przy 10 głosach za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących, 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie w sprawie opłaty targowej. 
Opinia Nr 13/3/18 

Punkt 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opiat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 
stanowiących własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski w prawo własności tych 
gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat wraz z autopoprawką  
Prezydenta Miasta. 

Pani Agnieszka Kosela, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami: Z dniem 
1.01.2019 r. prawo użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe 
budynkami jednorodzinnymi albo blokami mieszkalnymi przekształca się  w prawo własności 
tych gruntów. Ustawa wprowadza obowiązek wprowadzenia bonifikat od gruntów Skarbu 
Państwa i określenia stawek procentowych tych bonifikat, natomiast nie dot. one jednostek 
samorządu terytorialnego. W celu ujednolicenia i równego traktowania mieszkańców, którzy 
są  użytkownikami wieczystymi na gruntach i Skarbu Państwa i gminy Piotrków Trybunalski 
proponujemy udzielenie bonifikat w wysokości takich jak przewiduje ustawa dla gruntów 
Skarbu Państwa. 
Pan Sergiusz Stachaczyk: Te stawki są  przepisane z ustawy, która weszła w lipcu? Ale gmina 
może od tego zrobić  odstępstwa, prawda? 
Pani Agnieszka Kosela: Ustawa nie wprowadza bonifikat dla gruntów jednostek samorządu 
terytorialnego, tylko dla gruntów Skarbu Państwa. Natomiast jednostka samorządu 
terytorialnego może udzielić  bonifikat za zgodą  rady, co właśnie w tej uchwale proponujemy — 
udzielenie bonifikat w takiej samej wysokości jak Skarb Państwa udziela. 
Pan Sergiusz Stachaczyk: Czy jest możliwość  większej bonifikaty? 
Pan Andrzej Kacperek Wiceprezydent Miasta: Ustawa daje organom stanowiącym 
jednostek samorządu terytorialnego możliwość  podejmowania uchwały w przedmiocie 
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wysokości bonifikat. Wprowadzenie bonifikat jest fakultatywne. Rozważaliśmy wprowadzenie 
bonifikat w takiej samej wysokości jak to uczynił  ustawodawca dla gruntów Skarbu Państwa, 
tj. 60%. Istnieje możliwość  nie wprowadzania bonifikaty w ogóle, jak również  wprowadzenia 
wyższej bonifikaty. Zaproponowaną  wysokość  bonifikaty uważamy za optymalną, należy 
wyważyć  interes zarówno użytkownika wieczystego, jak i właściciela, którym jest póki co, 
gmina Piotrków Trybunalski. 
Pani Krystyna Czechowska: Czy liczyliśmy ile mniej wpłynie do budżetu z tego tytułu? 
Pan Andrzej Kacperek Wiceprezydent Miasta: To zależy od tego, czyi kiedy ktoś  zdecyduje 
się  na uiszczenie jednorazowej opłaty, bo jeżeli nie to opłata z tytułu użytkowania wieczystego 
będzie wnoszona po przekształceniu przez okres 20 lat w wysokości takiej jaka obowiązuje na 
koniec 2018 roku. 

W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie warunków 
udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego gruntów stanowiących własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski w prawo 
własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat wraz 
z autopoprawką  Prezydenta Miasta. 
Opinia Nr 14/3/18 

Punkt 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonej w 
Piotrkowie Trybunalskim przy Al. 800-lecia Miasta Piotrkowie Trybunalskim, 
stanowiącej własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski na nieruchomość  położoną  w 
Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Wojska Polskiego 182a stanowiącą  własność  osób 
fizycznych. 

W wyniku głosowania, przy 10 głosach za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących, 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 
położonej w Piotrkowie Trybunalskim przy Al. 800-lecia Miasta Piotrkowie Trybunalskim, 
stanowiącej własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski na nieruchomość  położoną  w 
Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Wojska Polskiego 182a stanowiącą  własność  osób 
fizycznych. 
Opinia Nr 15/3/18 

Punkt 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodku wsparcia. 

Pan Piotr Gajda poprosił  o wyjaśnienia, gdyż  jak stwierdził, nie przyszedł  do niego maił  z 
materiałami. 
Pan Grzegorz Janowski, Pełnomocnik Prezydenta Miasta: Istnieje konieczność  
wprowadzenia opłat w schronisku dla bezdomnych na ul. Wroniej. Wprowadzenie tych opłat 
jest częścią  szerszego programu skierowanego do osób bezdomnych. W wyniku zmiany 
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przepisów opiekun społeczny będzie musiał  podpisać  kontrakt na wychodzenie z bezdomności 
z każdą  taką  osobą. Wprowadzenie tych opłat ma funkcję  motywacyjną, do tego żeby ten pobyt 
w schronisku nie trwał  długo. Do tej pory ten pobyt był  bezpłatny. 

W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia. 
Opinia Nr 16/3/18 

Punkt 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Pan Grzegorz Janowski, Pełnomocnik Prezydenta Miasta wyjaśnił, że po podwyższeniu 
kryterium dochodowego zwiększy się  liczba dzieci korzystających z tych posiłków. 

W wyniku głosowania, przy 10 głosach za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących, 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 
rządowym programem „Posiłek w szkole iw domu" na lata 2019-2023. 
Opinia Nr 17/3/18 

Punkt 10 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/657/18 Rady Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie określenia zadań  i 
podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z 
zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych na 2018 rok 
Pan Grzegorz Janowski, Pełnomocnik Prezydenta: Te przesunięcia są  kosmetyczne, chcemy 
wydatkować  wszystkie pieniądze, którymi dysponujemy w zakresie PFRON. Pan 
Niewykonanie jest na turnusach rehabilitacyjnych — 3929 zł, na likwidacji barier 
architektonicznych - 1750 zł, na likwidacji barier technicznych w komunikowaniu się  -1750 zł. 
Te dodatkowe pieniądze w kwocie 7.429 zł  przeznaczone zostaną  na zaopatrzenie 
ortopedyczne. 
Pan Piotr Gajda: Jak ma wyglądać  realizacja tego zadania skoro rok został  zamknięty 14 
grudnia br. ? 
Pan Grzegorz Janowski: Najpierw została stworzona lista osób oczekujących na to 
zaopatrzenie ortopedyczne zgodnie z wnioskami o ten rodzaj pomocy. Kolejne osoby z listy, 
które nadal oczekują, bo nie otrzymały takiego zaopatrzenia, teraz otrzymają  je. 

W wyniku głosowania, przy 10 głosach za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących, 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/657/18 
Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie określenia zadań  
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i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych na 2018 rok. 
Opinia Nr 18/3/18 

Punkt 11 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego na 2019 rok. 

Pan Grzegorz Janowski, Pełnomocnik Prezydenta: Program składa się  z 6 działów, zadanie 
obligatoryjne: udzielanie pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych 
realizujemy poprzez dofinansowanie funkcjonowania poradni leczenia alkoholowego 
prowadzonej przez Szpital przy ul. Roosevelta; 
udzielanie poradnictwa indywidualnego rodzinom, w których występuje problem alkoholowy 
— realizuje Komisja Interwencji Kryzysowej przy MOPR; 
prowadzimy w szkołach działalność  profilaktyczną  w zakresie spożywania i nadużywania 
alkoholu; realizujemy wypoczynek letni i zimowy dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych; 
prowadzimy posiłki dla tych rodzin poprzez świetlice środowiskowe; finansujemy również  
działalność  organizacji społecznych, które zajmują  się  tą  dziedziną, głównym naszym 
partnerem jest Stowarzyszenie „Pałacyk"; działalność  Miejskiej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. 
Wartość  tego programu: 1.410.000,00 zł  
Pan Piotr Gajda: Trzeba się  przyjrzeć  szczegółowo poszczególnym zadaniom, obawiam się, 
ze jest to sztuka dla sztuki. 

W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego na 2019 rok. 
Opinia Nr 19/3/18 

Punkt 12 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Miasta Piotrkowa Trybunalskiego na 2019 rok 

Pan Piotr Gajda: Jakie są  osiągnięcia w mieście w wyniku prowadzenia tego programu w 
okresie poprzednim 9  
Pan Grzegorz Janowski, Pełnomocnik Prezydenta: Sprawozdanie roczne w zakresie 
wykonania Programu mamy obowiązek przedłożyć  Radzie Miasta do końca I kw. 2019 r. i takie 
sprawozdanie zostanie przedstawione 
Pan Piotr Gajda: Jak zapobiegacie, ogólnie proszę  powiedzieć  jak to się  odbywa? 
Pan Grzegorz Janowski, Pełnomocnik Prezydenta: Działalność  programu oparta jest na 
tzw. pomarańczowej linii, jest to punkt konsultacyjny prowadzony przez gminę, do którego 
mogą  się  zgłaszać  osoby indywidualnie, rodzice. Organizowane są  spotkania w szkołach, 
jednocześnie szkolimy bezpośrednich realizatorów, tj. pedagogów szkolnych, każda szkoła 
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dostaje narkotesty, zainteresowany rodzie może się  zgłosić  do pedagoga szkolnego i otrzymać  
taki narkotest. 
Pan Piotr Gajda: Jaki jest poziom zaawansowania Piotrkowa w narkobiznesie ? Ile jest dzieci 
uzależnionych zarejestrowanych? 

Pan Grzegorz Janowski, Pehtomocnik Prezydenta Miasta: Takich danych nikt nie 
prowadzi. Mogę  powiedzieć  ile takich porad się  odbyło indywidualnych i ile osób zgłosiło się  
do punktu konsultacyjnego „pomarańczowa linia", takie sprawozdanie przedłożymy do końca 
I kw. 2019 roku. 
Pan Piotr Gajda: Proszę  być  na sesji przygotowanym, będziemy szczegółowo dopytywać. 
Muszę  być  przekonany, że program jest skuteczny, zarówno alkoholowy, jak i przeciw 
narkomani. Nie jesteśmy w stanie jako Rada ocenić, czy ten program dobrze działa, czy 
wydawane pieniądze są  wyrzucane w błoto, bo ktoś  zarabia na jakiś  poradach, czy realnie są  
wykorzystywane w celu pomocy ludziom. To jest problem, bo takie instytucje zazwyczaj służą  
do tego, żeby przelewały się  pieniądze z pustego w próżne i żeby ktoś  sobie dobrze zarobił, a 
problemy ludzi nie są  rozwiązywane. 
Pan Andrzej Kacperek Wiceprezydent Miasta: Oczywiście możemy dyskutować, ale 
najpierw trzeba się  zapoznać  z programem. Jeżeli chodzi o ocenę  efektów to w przypadku 
programów profilaktycznych, a oba programy mają  charakter zapobiegawczy, nie jest ocenne 
to na ile skutecznie prowadzona jest realizacja, tego nie a się  w żaden sposób ocenić. Wszystkie 
zaproponowane przez nas zadania są  zaakceptowane przez Państwową  Agencję  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Podkreślam, że jest to program profilaktyczny, a 
nie program merytoryczny wychodzenia z nałogów, nie można tego racjonalnie ocenić. 
Pan Grzegorz Janowski, Pełnomocnik Prezydenta: Ten program ma charakter ramowy, 
bardzo obszerny, jeżeli Pan radny ma jakieś  pomysły w zakresie zwalczania narkomani, czy 
przeciwdziałania alkoholizmowi, takie pomysły przyjmiemy i przedyskutujemy . 
Pan Piotr Gajda: Mam pomysły, podpowiem Panu pewne rzeczy jak takie zadania realizować, 
żeby był  efekt. 

W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Piotrkowa Trybunalskiego na 2019 rok. 
Opinia Nr 20/3/18 

Punkt 13 
Ustalenie planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i Planowania na I pólrocze 2019 r. 

Pani Krystyna Czechowska: Plan pracy Komisji Budżetu, Finansów i Planowania na I 
półrocze 2019 r. został  Państwu przesłany, czy mają  Państwo uwagi? 
Radni nie zgłosili uwag, w związku z czym Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przedmiotowy plan pracy. 
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W wyniku głosowania, przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących, Komisja Budżetu, Finansów i Planowania przyjęła plan pracy na I półrocze 
2019 r. w następującej wersji: 

PLAN PRACY 
Komisji Budżetu, Finansów I Planowania Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego 

na I półrocze 2019 r. 

STYCZEŃ  
Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Zmiany w budżecie Miasta na 2019 rok. 
Opiniowanie projektów uchwal znajdujących się  w zakresie działania Komisji. 

LUTY 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Zmiany w budżecie Miasta na 2019 rok. 
Sprawozdanie z realizacji uchwał  podjętych przez Radę  Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego. 
Określenie zadań  i podział  środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych na 2019 rok. 

MARZEC 

Sprawozdanie z realizacji programu rozwoju pod nazwą  „Strategia Rozwoju Miasta 
Piotrków Trybunalski 2020" za 2018 rok. 
Sprawozdanie z realizacji programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 
bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na rok 2018 występującego pod 
nazwą  „Bezpieczne Miasto 2018". 
Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Zmiany w budżecie Miasta na 2019 rok. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego konsultacji projektu „Budżet obywatelski 2020 w Piotrkowie 
Trybunalskim". 

KWIECIEŃ  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu Współpracy Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie, na 2018 rok. 
Sprawozdanie za 2018 rok dotyczące wykorzystania środków PFRON na poszczególne 
zadania 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Zmiany w budżecie Miasta na 2019 r. 

MAJ 
1. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 r. wraz z informacją  o stanie mienia 

komunalnego. 
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yna Czechow 

Sprawozdanie o kształtowaniu się  Wieloletniej Prognozy Finansowej za 2018 rok, 
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 
Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Zmiany budżetu Miasta na 2019 rok. 

CZERWIEC 
Sprawozdanie finansowe za 2018 rok (Bilans) 
Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Zmiany budżetu Miasta na 2019 rok. 
Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 roku. 

Na bieżąco opiniowanie projektów uchwal dotyczących nabywania nieruchomości do 
gminnego zasobu oraz wyrażenia zgody na sprzedaż, użytkowanie, wydzierżawianie i zamianę  
nieruchomości stanowiących własność  gminy Miasto Piotrków Trybunalski, a także inne 
sprawy wynikające z zakresu działania Komisji Budżetu, Finansów i Planowania. 

Punkt 14 
Rozpatrzenie korespondencji. 
Nie wpłynęła korespondencja do Komisji Budżetu, Finansów i Planowania. 

Punkt 15 
Sprawy różne. 
Nie było zgłoszeń  w tym punkcie. 

Na tym protokół  zakończono. 

Przewodni 	Komisji 
Budżet 	ansów i Planowania 

Seca &dc 	
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